



Gulf of Georgia
Cannery
National Historic Site

Lieu historique national
Gulf of Georgia
Cannery

EBB & FLOW

TURNING POINTS IN THE HISTORY
OF WEST COAST FISHING

AU GRÉ DES MAREES

MOMENTS CHARNIÈRES DANS
L'HISTOIRE DE LA PÊCHE DE
LA CÔTE OUEST

City of Vancouver Archives CVA 285-175

Photography, bottom to top: G2010.015.001



BRITISH
COLUMBIA



CANADA 150

Supported by the Province of British Columbia

Avec le soutien provincial de la Colombie-Britannique



Parks
Canada

Parcs
Canada

Canada

The Gulf of Georgia Cannery Society is pleased to announce the release of a new film "Ebb & Flow: Turning Points in the History of West Coast Fishing."

This 25-minute film, now available online, explores Canada's West Coast fishing industry and how turning points in immigration, global conflicts, economic change, social movements, and technological progress have all affected the fishery's evolution. We encourage BC school teachers to use the film - available with English, French, Japanese, and traditional Chinese subtitles - as a class resource to complement the BC Social Studies curriculum.

VIEW THE VIDEO HERE:

gulfofgeorgiacannery.org/learn/resources

La Gulf of Georgia Cannery Society est heureuse d'annoncer la sortie d'un nouveau film intitulé "Au gré des marées: Les moments charnières de l'histoire de la pêche de la côte ouest."

Ce film de 25 minutes, disponible sur internet, explore l'industrie de la pêche sur la côte ouest canadienne et comment les points importants comme l'immigration, les conflits mondiaux, les changements économiques, les mouvements sociaux ainsi que les progrès technologiques ont affecté l'évolution de la pêche. Nous encourageons les enseignants des écoles en Colombie-Britannique d'utiliser ce film qui est disponible avec des sous-titrages en anglais, français, japonais et chinois traditionnel afin de compléter le programme des sciences humaines.

VISIONNEZ LE FILM ICI:

gulfofgeorgiacannery.org/learn/resources



12138 Fourth Ave.
Richmond, BC.
Canada V7E 3J1

604.664.9009
info@gogcannery.org
gulfofgeorgiacannery.org

**Gulf of Georgia Cannery National Historic Site
Open Daily from 10am to 5pm**

Built in 1894 in the historic fishing village of Steveston, the Gulf of Georgia Cannery was the largest building of its kind and the leading producer of canned salmon in BC. Experience the stories of this place and its people through interactive exhibits, films and guided tours.

**Lieu historique national Gulf of Georgia Cannery
Ouvert tous les jours de 10h à 17h**

Bâtie en 1894 dans le village de pêche historique de Steveston, la conserverie Gulf of Georgia était la plus grosse conserverie du genre et le principal producteur de saumon en conserve de la Colombie-Britannique. Apprenez-en davantage sur les histoires de cet endroit et de ses gens par l'entremise d'expositions interactives, de films et de visites guidées.